

# 香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中小企界別 —  
建造業、製造業及工業服務  
SMEs – Construction, Manufacturing and Industrial Services

中華人民共和國香港特別行政區  
Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China  
20<sup>th</sup> 周年紀念  
ANNIVERSARY



泉昌有限公司

Chuan Chiong Company Limited

泉昌有限公司重視環保理念，一直奉行「物盡其用」、「廢物利用」、「循環再用」、「節能減排」及「綠化環境」五個基本原則來制定環保政策，以期對環境負責，回饋社會。

Chuan Chiong Company Limited attaches high importance to environmental protection and adopts the five basic principles of “Reduce”, “Reuse”, “Recycle”, “Energy Conservation and Emission Reduction”, and “Greening” in devising its environmental policy with a view to becoming a socially and environmentally responsible company.



使用全新的一體化包裝機取代舊有裝置，節省能源並減少使用塑膠材料。  
Replacing the old wrapping setup with an all-in-one wrapping machine to save energy and reduce the use of plastic materials.



在倉庫中使用窗膜以減少熱能透入，降低能源消耗。  
Applying window film in the warehouse to reduce heat transmission and lower energy consumption.



在倉庫中使用電動鏟車以減少碳排放，盡量減少對附近環境的影響。  
Using electric fork lifts in the warehouse to reduce carbon emission and minimise nuisance to the surroundings.